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Q: Hvilken rolle har du?
FAU i skolene

Q: Hvilken skole eller barnehage representerer du?
Storforshei barne- og ungdomsskole

Q: Hvor fornøyd er du med informasjon gitt i forkant av møtet?
1

Q: Har du forslag til forbedringer?
- Presentasjoner skulle vært sendt ut på forhånd slik at vi kunne forberedt oss bedre.

Q: Hvor fornøyd er du med gjennomføringen av informasjonsmøtet 27.08.24?
1

Q: Har du forslag til forbedringer?
- Det burde vært lagt inn en kort pause etter presentasjonen fra Nærem og AsplanViak slik at
man kunne få forberedt spørsmål.
- Ordstyrer bør ikke prøve å gjentatte ganger avslutte spørsmålsrunden og møtet.
- Å legge opp til spørsmålsrunde der kommunaldirektør Nærem ikke kan svare ut flesteparten
av spørsmålene som blir stilt er for slett arbeid fra kommunens side. Det burde være et
minimum at hun kan forklare hvordan tallgrunnlagene hun legger frem er innhentet. Dersom
det er slik at hun ikke har den pedagogiske kompetansen til å svare på spørsmål om skole og
barnehage burde hun ha med seg kompetente fagfolk som kan svare ut dette på vegne av
kommunen.
- Det er fra kommunens side kommunisert ut alt for dårlig hva de faktisk ønsker innspill på og
fristen for innsending er for kort, med tanke på at dette skal sendes inn av FAU og SU som må
ta denne jobben på ettermiddags- og kveldstid.
- Når høringsfristen blir så kort begynner man å lure på hvor reell medvirkningen faktisk er.

Q: Innspill til den videre prosessen:
Innspill er etter avtale sendt på epost til Siv Bårdsen da det ikke var mulig å få med alt i dette
skjemaet.


